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  Şedinţa ordinară  a Consiliului local Sâncel, din data de 25.02.2021 a fost 

convocată  de primarul comunei Sâncel, prin Dispoziţia nr. 46/16.02.2021 . 

  La şedinţa de astăzi care se desfasoară in Sala mică a Căminului cultural 

Sâncel pentru a se asigura distantarea necesară a consilierilor si a celor prezenti , sunt prezenţi  

un număr de 10 consilieri din totalul de 11 câţi compun Consiliul local, primarul si secretara 

comunei ,lipsind motivat d-l consilier si viceprimar Posa Gheorghe. Ședinţa de astăzi este 

statutară și publică, publicitatea s-a făcut prin afișarea dispoziției de convocare în holul 

Primăriei și pe site-ul  institutiei:www.primariasincel.ro 

  Președintele de ședință , d-l consilier Barna Ilie  supune aprobării consilierilor 

procesul verbal al ședinței anterioare, acesta se aprobă cu 10 voturi pentru, așa cum a fost 

redactat și înaintat spre consultare consilierilor ,astfel că se trece la următorul punct al ordinei 

de zi și anume la aprobarea proiectului de hotărâre privind aprobarea ordinei de zi stabilită 

pentru ședinta de astăzi și care cuprinde următoarele puncte: 

 

1. Proiect de hotarâre privind aprobarea ordinii de zi; 

2.Proiect de hotarâre privind  aprobarea cuantumurilor burselor scolare pentru invatamantul 

preuniversitar de stat de pe raza comunei Sâncel, pentru anul scolar 2020-2021. 

3.Proiect de hotarâre privind aprobarea raportului   anual de inventariere, aferent anului 2020; 

4.Proiect dehotărâre privind aprobarea de dezmembrare a unor terenuri  situate in extravilan , 

aflate în proprietatea comunei Sâncel; 

Iniţiator:Fratila Ilie-primar 

  Proiectul ordinei de zi se supune aprobării consilierilor și se aprobă cu 10 

voturi pentru, în felul acesta se adoptă H.C.L.  nr.14/2021. 

  Următorul punct al ordinei de zi îl reprezintă proiectul de hotarâre privind  

aprobarea cuantumului burselor pentru elevi în anul școlar 2020-2021, în rețeaua 

învațământului preșcolar de pe raza comunei Sâncel. În referatul de aprobare și în raportul 

compartimentului de specialitate care însoțesc proiectul de hotarâre inițiat de către primarul 

comunei Sâcel  se arată ca prin HG nr.1064/4.12.2020 s-a stabilit cuantumul minim al 

burselor ce se acorda elevilor si sub nivelul cărora Consiliile locale nu pot aproba aceste 

cuantumuri.Legat de acest proiect nu sunt obiecțiuni, astfel că supus la vot se aprobă cu 10 

voturi pentru, si se adoptă astfel H.C.L. nr.15/2021. 

 

  În continuare  președintele de ședință  dă din nou cuvăntul d-lui primar pentru 

prezentarea proiectului de hotarâre privind aprobarea Raportului de inventariere aferent anului 

2020.In raport este prezentată situatia inventarierii tuturor gestiunilor, și la final propunerea 

de casare și scoatere din uz a două autovehicule care au fost în dotarea UAT Comun a Sâncel 

si care acum nu mai sunt in funcțiune.Proiectul de hotarare este însoâit de referatul de 

aprobare al primarului comunei Sâncel , de raportul compartimentului de specialitate din 



cadrul Primariei Sâncel, si de avizele comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului local 

Sâncel.Legat de acest proiect de hotarâre  nu sunt obiecțiuni, astfel ca supsus la vot se aprobă 

cu 10 voturi pentru , și se adoptă astfel  H.C.L. nr.16/2021. 

                    Următorul punct al ordinei de zi este reprezentat de proiectul de hotarâre privind 

aprobarea dezmembrării a două terenuri aflate în proprietatea comunei , situate în 

extravilan.Primul teren este reprezentat de teren având categoria de folosință  păsune , situat în 

extravilanul localității Sâncel  situat în zona văii pârâului Valea Mare.In cazul acesta am fost 

sesizați și actionați în instanta de judecată de către ANAR prin Administratia bazinală  de Apă 

Mures asupra faptului că întabularea terenului s-a făcut peste albia pârâului Valea Mare , care în 

conformitate cu legislația în domeniu ,  aflată in vigoare, aparține de drept Statului Român și  aflat 

în administrarea exclusivă a Ministerului Mediului, Apelor și Pădurilor prin Administratia 

Națională Apele Române și nu poate fi în proprietatea UAT-urilor. Dezmembrarea s-a facut astfel 

ca supafata care se suprapune peste albia pârâului sa fie delimitată clar astfel ca după înscrierea 

celor trei loturi în cartea funciară ,  suprafata aflaă în litigiu să fie transmisă Statului Român și 

ANAR.Terenul in cauza  se dezmembreaza in trei loturi. 

Cel de al doilea teren are categoria de folosinta de fânaț, este situat in extravilanul comunei 

Sâncel pe marginea DJ 107 la limita cu comuna Șona, peste drum de Statia de carburanti  situata 

la intrarea in localitatea Lunca Târnavei.Pentru terenul acesta au fost formulate solicitari de 

inchiriere sau concesiune în vederea dezvoltarii unei zone de prestari servicii, cum ar fi 

vulcanizare, spălătorie auto sau atelier auto.Propunerea este pentru dezmembrarea suprafeței 

totale de 3207 mp în două loturi, unu de 1100 mp. și celălalt lot de 2107 mp. Proiectul este însoțit 

de referatul de aprobare al primarului comunei, de raportul compartimentului de specialitate din 

cadrul Primariei și de avizele comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului local Sancel.Legat 

de acest proiect nu sunt obiecțiuni, astfel că supus al vot se aprobă cu 11 voturi pentru, și se 

adoptă astfel H.C.L. nr.17/2021.  

  In continuare d-l primar informează consilierii că pentru  investiția Sala de 

educatie fizica școlară ,  care se va realiza în curtea Școlii Gimnaziale Sâncel,s-a semnat 

contractul de  finanțare , urmând să se realizeze proiectarea și apoi execuția.La  interpelarea d-lui 

consilier Poșa Alexandru, dl primar informează că lucrările la străzi și drumuri în satul Pănade se 

vor relua în această primavară și se vor finaliza, la fel și la Iclod. 

D-l consilier Barna a ridicat problema de la Iclod legată de  strada Goga, unde urmare a ploilor și 

lucrarilor de la canalizare ,starea acestei strazi s-a deteriorat foarte tare ceea ce nemultumeste 

cetatenii din zona.La acesta spect d-l primar informeaza ca s-a  luat decizia de a se imprastia 

piatră astfel încât să fie  practicabila pentru cei riverani. 

  Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, președintele de ședință declară ședința 

închisa. 
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